

## **JORDAN PASS (C)**

### **JORDAN PASS:**

Is a sightseeing ticket package which grants visitors access to over 40 of Jordan's top and most beautiful tourist attraction sites. This pass helps save the visitor time, money, and effort while granting them access to the best sites the Hashemite Kingdom of Jordan has to offer. Jordan pass must be purchased prior to visiting these attractions and before arrival to Jordan in order to be exempt of entry visa fees. To buy the Jordan pass to get the ticket pass by Email Please visit the webpage at: [www.jordanpass.jo](http://www.jordanpass.jo)

### **Kindly note:**

- Tourists are exempt of entry visa fees to the Group or Individuals **if** a Jordan pass is purchased before arrival to Jordan **And** a proof of stay a minimum of (3) three nights is provided.
- The Jordan Pass that covers all of Jordan's tourist attractions comes in (3) categories: (Jordan Wonderer) (Jordan Explorer) (Jordan Expert) to choose a prepaid bundle of the chosen trip, you will find Free downloadable digital brochures at the following webpage: [www.jordanpass.jo](http://www.jordanpass.jo)
- Jordan pass: will be scanned at any entrance of attractions in Jordan by the special readers of the officials in charge.  
Choose your preferred Jordan Pass package out of the three available options.
- Once the Jordan Pass is **purchased according to regulations**, a prior single entry visa could be issued at the Embassy which would waive the entry visa fee to the Hashemite Kingdom of Jordan, for more information in this regard, please contact the Embassy Tel: 202 966 2664 ext. (6293) or by Email at: [hkjconsular@jordanembassyus.org](mailto:hkjconsular@jordanembassyus.org)

### **التذكرة الموحدة:**

هي عبارة عن تصريح عبور لمشاهدة أبرز معالم مدن الاردن الجميلة والمخصصة كحزمة للإستفادة القصوى من الرحلة السياحية والتي تعمل على توفير الوقت والمال والجهد لزيارة أكثر من 40 من أهم معالم الجذب السياحي في المملكة الأردنية الهاشمية، وللتمتع بالإعفاء من دفع رسوم تأشيرة الدخول إلى المملكة يجب شراء التذكرة الموحدة مسبقاً وذلك على الموقع الإلكتروني: [www.jordanpass.jo](http://www.jordanpass.jo)

### **ملاحظات:**

- تُعفى الأفواج السياحية والأشخاص لجميع الجنسيات من دفع رسوم تأشيرة الدخول إلى المملكة **شريطة** شراء التذكرة الموحدة قبل دخول المملكة **و** إثبات المبيت لمدة لا تقل عن (3) ثلاث ليالٍ متتالية.
- التذكرة الموحدة للمعالم السياحية في الاردن تتضمن ثلاثة مجموعات (Jordan Wonderer) (Jordan Explorer) (Jordan Expert) ولاختيار الباقية المفضلة للرحلة يُمكن تحميل الكتيبات الرقمية مجاناً والتي تغطي جميع مناطق الجذب السياحي في المملكة لتناسب اختيار الجميع وذلك على الموقع الإلكتروني: [www.jordanpass.jo](http://www.jordanpass.jo)
- ضرورة إبراز التذكرة الموحدة عند مدخل أي منطقة سياحية في المملكة ليتم فحصها من قبل المسؤولين.
- يُمكن إصدار التأشيرة المُسبقة في السفارة لسفرة واحدة والمُعفاة من دفع رسوم تأشيرة الدخول إلى المملكة الاردنية الهاشمية في حال شراء التذكرة الموحدة وفقاً للشروط الخاصة بها. لمزيد من المعلومات ذات الصلة. يرجى الاتصال على الرقم 202-966-2664 فرعي (6293) أو عن طريق البريد الإلكتروني على [hkjconsular@jordanembassyus.org](mailto:hkjconsular@jordanembassyus.org)